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Vo Brychtech se toho poudá hu nás moc ha moc. Jak 

krádli ha loupili, hale enom pánom. Chudákom pomá-

hali, jak jen mohli. Jak míli pod zemí chodby ha 

v nich sudy dukátů ha tolarů. Voni ty Brychtové se 

správně voláli ha psali Rajtrové. Pocházeli vodněkajď 

z Babor. Buli štyří: táta ha tří syní. Chlapi jako hory, 

jeren věčí než druhyj, v ramenou široký jako duby ha 

slný za dva jiný. Vlasy míli černý jako smola ha voči 

jim enom hoříly, hdyž se po někom koukli. Lidi se jim 

nevydržíli do vočí podívat. Míli teký pomocníky: po-

třekovskýho Psůtku ha klenckýho Ecla. Ty jim pomá-

hali pány hudluvát ha trestát za to, co pání na selckým 

lidu děláli. Hale Brychtove se potom ňák zkazili. Začli 

kráct, loupit, ha jiný špatný věce dělát ha tak ty dvá 

jejich pomocnící přestáli s nima držít. 
 

Honza Rakousouc chodil do Klenčí k Šimaníkom 

do mlyjna za jejich Dodličkou. Hale mladyj Brychta si 

jí chtíl namluvit sám. Dodla ho nechtíla, protože bul 

divokyj ha zlyj. Proto si jednou Brychtove na Honzu 

počíhali, hdyž šel z Klenčí demů. Hondza šel bez-

pečně, hani ho nenapádlo, že by se mu mohlo něco 

stát. Bul rozveselenyj, Dodlička mu slíbila, že se 

v masopustě vemou, ha zpíval si: „Má mjilá zlatá 

matičko, já mám koně vranýho. Sednu na něn, neburu 

se báti nihdýž žádnýho!“ To šel zrovna skrz Šindelá-

řouc kout vokolo křoví, za kerým buli Brychtove sko-

váný. Mladyj Brychta to huž nemoh vydržít, vylít 

z křoví ha vykřík: „Já tě dám, že se nebureš žádnýho 

bát! Mi se lekneš přece!“ Než se Honza spamatuval, 

láf ho čekanou přes hlavu. Vostatní mu pomohli ha 

Honzu hutloukli nadosmrti. Potom hutekli demů. 

Hdyž Honzu druhyj den našli, hned zavolali pány 

z Tranova. Ty si šecko prohlídli, ha potom se začli 

vyptávat, hdo to tak asi moh hudělát, s kym bul Honza 

v nevůli. Hale, toceví, pánom něco řect ha potom bě-

hat po houřadech ha soudech jako sjedek. Nepoveděli 

tera lidi nic ha pání buli tám, hde začli. Tepřiva jedna 

stará babička jim poradila, haby položili mrtvýho 

Honzu na prkno ha každyj chlapec ha muskyj mu šel 

políbnout tu ránu, co míl v srdci. Ha na ráně vodpří-

sáhnout, že to nehudělál. Potom pryj se pozná, hdo 

to bul. Šichní muský ha chlapcí huž se vystřídali ha 

pořád se nic hani nehnoulo. Pání huž začli bručít, že si 

z nich bába dělá blázny. Hale zbyjvali eště Brychtove. 

První Brychta přísahal, ha rána se začervenala. 

Při druhým ha třetím bula pořád červenijší. Ha hdyž 

na ní položil ruku nyjmlačí Brychta, vytříkla z rány 

krev ha potříkla mu celý líce. Íčko tepřiva pání pozná-

li, hdo Honzu zabil. Svázali šechny Brychty ha vod-

vezli je do města k soudu. Brychtove chtíli nejdřív 

zapírat, hale potom se přiználi. Pání vod soudu je 

šechny vodsoudili k trestu smrti. Brychtove prosili 

vo milosť, že pryj dyž je pustí, vysází z Potřekova haž 

do města tři řady dukátů ha tolarů. Nebo že zasypou 

koně i s jezdcem samyjma tolarama ha potom že se 

vodstěhujou pryč. Nic jim to hale nebulo platný, pání 

na to nepřistoupili – nebulo by to pryj spravedlivý, 

dyž se tak provinili, ha že muší byjt popravený. 

Brychtove se v noci pánom z kriminálu vylámali ha 

hutekli do Potřekova. Tám si naložili na vozy sudy 

peněz ha vodjíli s tim do Babor. Haby nihdo nepoznál, 

na kerou stranu jíli, přibili koňom obráceně podkovy. 

Chčasně se dostáli přes hranice ha vod tich dob hu nás 

nebulo po Brychtích hani památky ha vostály po nich 

enom pro malý dětičky pohádky. 

MĚSÍČNÍK OBCE POSTŘEKOV 

VO BRYCHTECH, LÁSCE, ZLU HA POKLADECH 

Pokračování na straně 2 
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Změna dopravního značení v obci – oprava 

Právě jste dočetli zkrácenou verzi pověsti Vo Brychtech, 

jak jí zaznamenal Jiří Kajer v knize Vod hu nás, vydané 

v roce 1947. Pověst mu tenkrát převyprávěl pan Prokop 

Hrubý (výměnkář ze St. Postřekova č. 3 – hu Psůtků). 

V roce 1947 mu bylo 70 let. Stejnou legendu zazname-

nal v knize Pověsti z Chodska i J. Š. Baar - vydáno 

r. 1930, pověst převyprávěl pan Jakub Buršík – 75 let, 

výměnkář ze St. Postřekova č. 206. Tyto dvě verze se 

od sebe lehce liší v několika detailech, ale jádro příběhu 

je v obou verzích zachováno stejné.  
  

Brychtove patřili k nejbohatším sedlákům v Postřekově 

a uprchli za nevyjasněných okolností těsně před tím, než 

se Chodska zmocnil Laminger. Právě jejich neobjasněné 

zmizení a pozdější nálezy pokladů na jejich pozemcích 

podněcovali lidskou fantazii. Když utíkali, vzali si sebou 

jenom to, co unesli, ostatní poklady museli nechat tady. 

Měli je údajně poschovávané v tajných chodbách. Počí-

tali, že se jednou vrátí, a aby po tu dobu, co budou pryč, 

jim nikdo na jejich lup nesáhl, prokleli prý celý statek 

zlou kletbou. Říkalo se u nás, že kdo bude u Brychtů 

bourat, stavět nebo kopat, do roka umře. Nová vrchnost 

nenechala takový výstavní statek dlouho pustý. Usadila 

zde nové majitele, ale jejich „cizí“ jména nikdo ve vsi 

v hlavě nenosil. Dvoru se pořád říkalo U Brychtů a hos-

podářům Brychtove.  
 

Tajná chodba vedoucí z Brychtouc chalupy ústila zřejmě 

na statku u Motlů v Klenčí a napojovala se na jinou taj-

nou chodbu vedoucí z Chodova. U Motlů se skutečně 

našel vstup do podzemí, ale byl prý příliš úzký, aby se 

jím někdo spustil. Jiné zdroje zase uvádí, že chodba ústi-

la až za Klenčím u Šimanouc mlýna. Vcházet se do 

chodby mělo přímo z Brychtouc stavení, z komory nebo 

z lochu pod stodolou, kde údajně jeden z kamenů mas-

koval skrytý vchod. Existenci Brychtouc chodby potvr-

zuje i zápis v obecní kronice z roku 1922, který učinil 

řídící učitel pan Bozděch: „U nás na Chodsku nacházíme 

prastaré skrýše nenápadně a chytře zbudované. Jsou to 

většinou sluje hned v sadu nebo o něco dále do polí 

vyházené, jako hornické šachty, které se táhly za obec, 

aby při náhlém útoku mohly do ní utéci ženy a děti. Ta-

ková skrýš nacházela se i u nás v Postřekově U Brychtů 

v čísle 39. O těchto skrýších věděli jenom domácí lidé. 

Ukrývaly se do nich též šaty, peřiny a obilí. Tyto skrýše 

se uplatnily i ve světové válce pro obilí před rekvisicí.“ 
 

Pověsti o Brychtech a jejich pokladech ožily po roce 

1862. Z knihy Marie Korandové Chodské pověsti a 

legendy: „Tenkrát bylo nesmírně suché léto. Otava na-

rostla tak nízká a slabá, že se sedláci dohodli, že ji raději 

vypasou. Pohůnkům nastaly zlaté časy. Dobytek mohl, 

kam chtěl, malí pasáčci si celé dny hráli. A tak jednoho 

dne zjistil sedlák Soukup, že jeho pohůnek kouří pravý 

tabák! Hříšník se přiznal, že tabák jim kupuje Brychtouc 

pohůnek, protože našel poklad. Jeho kráva vyšlápla 

na mezi pod hruškou kus drnu a hned se začaly sypat 

peníze. Brychtouc pasáček jich nasbíral plný hrnec a 

ukryl ho do vyhnilé dutiny v hrušce. Soukup společně 

s Brychtouc selkou zašli na pole a našli fěrtuch stříbrňá-

ků. Než bys řekl švec, seběhlo se celé okolí a propukla 

zlatokopecká horečka. Brychtouc výměnkář dokonce 

najal havíře. Kopali na poli i pod Brychtouc stodolou 

a jednoho dne z ničeho nic vzkázali, že nepřijdou na noc 

a budou dělat až do rána. Od té doby je nikdo neviděl. 

Má se za to, že tenkrát utekli i s tím, co v tajných chod-

bách u Brychtů našli.“ 
 

K dalším nálezům na Brychtouc pozemcích došlo 

v letech 1915, 1935, 1961 a 1963. Je tedy jasné, že 

i když bude pověst předáváním z generace na generaci 

pokroucená a dobarvená jednotlivými vypravěči, stojí 

na celkem pevných základech. Brychta, tajná chodba 

i poklady existovali a jitří i po letech naši fantazii. 
 

Téma Brychty – postřekovského Jánošíka – nás zaujalo 

natolik, že jsme se se souborem rozhodli věnovat naše 

letošní dudácké štandrdle právě jemu. Pověstí jsme se 

inspirovali pouze volně. Brychta - neodolatelný lump 

pohybující se na samé hranici dobra a zla zůstává. Jeho 

konečný osud jsme ale vzali do svých rukou a zamíchali 

jsme karty trochu jinak. Tak určitě přijďte, ať víte, jak 

to dopadne. 
 

Jana Zuberová 

Do vysvětlení situace č. 5 v minulém čísle zpravodaje se nám vloudila chyba. 

Tímto se všem omlouváme za mystifikaci a uvádíme správný popis situace 

(děkujeme pozorným čtenářům za upozornění a jsme rádi, že článek vyvolal dis-

kusi ohledně nové dopravní situace v obci) 

 

situace č. 5 – kromě přednosti zprava je potřeba respektovat i přednost protije-

doucího vozu, pokud řidič odbočuje vlevo. Do křižovatky tedy jako první najede 

řidič vozidla B, který ale zároveň musí dát přednost protijedoucímu vozidlu. Prv-

ní tedy opustí křižovatku vozidlo C a A, které mohou jet současně. Jako poslední 

opustí křižovatku vozidlo B. 

Jan Kreuz 

Pokračování článku Vo Brychtech ze strany 1 
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Informace z červencového zasedání zastupitelstva obce 
 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí závěry kontroly provedené dne 14. 6. 2017 finančním výborem obce Postřekov 

 byl schválen prodej pozemku parc. č. 2964/8 v KÚ Postřekov 

 zastupitelstvo odsouhlasilo parcelaci pozemků v lokalitě „Pod tratí“. Následně bude dokončen odkup pozemků 

od soukr. vlastníků a dále bude pokračovat příprava projektové dokumentace na zasíťování stavebních parcel 

 byl schválen způsob financování nového komunálního vozidla (přímý nákup z volných fin. prostředků) a dále 

byla stanovena pracovní skupina, která porovná jednotlivé varianty a navrhne nejvhodnější technické řešení 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí informace k veřejné zakázce „Pořízení DA pro JSDHO Postřekov“ (19. 7. 2017 

proběhlo otevírání obálek, doručeny byly 4 nabídky, firma, která podala nejvýhodnější nabídku byla vyzvána k 

doplnění informací k referenční zakázce) 

 bylo schváleno přijetí dotace Plzeňského kraje na pořízení CAS pro JSDHO Postřekov ve výši 500.000,-Kč 

z dotačního titulu „2017 Příspěvek na nákup nové cisternové automobilové stříkačky“ 

 bylo odsouhlaseno prodloužení pronájmu prodejny řeznictví stávajícímu nájemníkovi za stejných podmínek 

 zastupitelstvo schválilo Smlouvy o smlouvách budoucích na zřízení věcného břemene na zemní kabelové vedení 

NN přes pozemek parc. č. 396/56 

 bylo schváleno rozpočtové opatření č. 3 

 byl projednán stav předání nemovitosti č. p. 197 (Hotel U Nádraží) a dále prodiskutovány možnosti postupu dal-

šího provozování a případné rekonstrukce nemovitosti. Zastupitelstvo dále schválilo provedení rekonstrukce 

podlahy ve výčepu pohostinství a vymalování prostor pohostinství 

 zastupitelstvo schválilo participaci obce na vydání knihy o J. Špillarovi (od jeho úmrtí letos uplyne 100 let) 

 

Termín srpnového zasedání zastupitelstva obce je přesunut z 16.8. na 30.8. 

Jan Kreuz 

Soutěž o největší alobalovou kouli 

Soutěž O největší alobalovou kouli končila počátkem 

května. Pak začalo mohutné stěhování a balení alobalu. 

Bylo s podivem, kolik toho pojme jedno auto. Ale vešlo 

se a jelo se. Mnoho jsme toho ještě vytřídili, například 

měkké folie, které nebyly z hliníku. Zaměstnanci měst-

ského úřadu vytřídili ještě plechovky, které byly ze že-

leza. Musíme se tedy v příštím roce zaměřit na kvalitní 

výběr, abychom sobě i ostatním ušetřili práci.  
 

V polovině června školku navštívil zaměstnanec Měst-

ského úřadu v Domažlicích a předal nám cenu, jakou 

jsme nečekali.  6. místo na okrese nás mile překvapilo, 

ale zároveň motivovalo k vyšším výkonům. 

Děti dostaly krásné ceny: míč, lopatku, křídy, tamburí-

nu, velké nákladní auto, nádherné tašky na třídění odpa-

du a hromadnou vstupenku do bazénu. Takže si po 

prázdninách objednáme autobus a návštěvu bazénu a 

pojedeme si naši cenu užít. 
 

Ještě jednou DĚKUJEME všem! 
 

Radost jsem měla hlavně z toho, že se podařilo získat si 

Vás ke spolupráci. Za to všem, kteří přispěli, patří veli-

ký dík. Současně se těšíme na další spolupráci. Od září 

opět budeme vybírat ČISTÝ a pokud možno sešlápnutý 

a minimalizovaný alobal. 

Jana Kreuzová 
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Školní výlet 2017 
Jeli jsme na výlet na zámek Nebílovy a do West 

parku v Plzni. Na zámku jsme měli prohlídku a 

viděli jsme pávy. Ve West parku jsme si mohli 

vyzkoušet různé věci: třeba rýžování zlata, há-

zeli jsme lanem na býka, jezdili jsme na poní-

kovi, mohli jsme si namalovat obličeje atd. 

Koupili jsme si věci na památku a byl tam krá-

mek s občerstvením.  

V autobuse bylo horko, ale přežili jsme to. 

Všem se výlet moc líbil a jsme za něj učitelům 

moc vděční. ☺☺☺☺☺                                                                                                        

Honza Rudlof  

Cyklistické výlety pořádá paní učitel-

ka Libuše Královcová tradičně. Letos 

se vydala s žáky pátého ročníku na 

Babylon, díky krásnému počasí ne-

chybělo ani koupání.  

 

My čtvrťáci jsme jeli z Postřekova do 

Klenčí, tam, v Klenčí jsme se vykou-

pali. Potom jsme pokračovali přes 

cyklostezku směrem do Zdanova a do 

zatopeného lomu u Pařezova. Tady 

jsme se znovu vykoupali. Bylo to 

super!                                                                                                        

Kristián Odvody  

Ohlédnutí za koncem školního roku aneb červnové zprávičky ze školy 

Slepování modelů z papíru 
Téměř každý den slepujeme papírové modely. Moc nás to všechny 

baví. Někdy slepujeme sami, někdy s panem učitelem. Občas hrajem 

PC hru World of Tanks. Celkem jsme slepili 14 modelů vojenské 

techniky a 8 modelů pracovní techniky. Děkujeme panu učiteli, že nás 

k tomu přivedl.                          

Matěj Steinberger 

Dne 14. 6. 2017 se konala besídka 

našich malých prvňáků. Četli a 

ukazovali nám, co se vše za škol-

ní rok naučili: zpívali a hráli po-

hádku O veliké řepě. Pak jsme je 

pasovali na čtenáře. 

Za odměnu jsme všichni dostali 

výborný dort. Moc se nám to líbi-

lo. 

Lucka Palenčarová,  

Mařenka Řezníčková 

Pasování našich malých prvňáčků 

Cyklistické výlety po okolí, blízkém i mírně vzdálenějším 
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V pondělí 26. června si někteří nene-

chali ujít možnost projet se kočárem 

obcí. Děkujeme Jiřímu Foistovi za nevšední zážitek. 

Ve středu 28. června jsme ve spolupráci 

s muži ze Svazarmu připravili pro děti den 

v přírodě. Všem zúčastněným mužům by-

chom rádi touto cestou poděkovali za záze-

mí, ochotu a vstřícnost, se kterou se věno-

vali dětem. Bylo to u vás moc fajn!  

 

Výlet na střelnici 
Dne 28. 6. byla škola na střelnici.  

Opékali jsme si buřty, luštili Morseovu 

abecedu, stříleli z praku a vzduchovky. Pak 

jsme si mohli vystřelit z malorážky, pan 

ředitel střílel ze samopalu. 

Všem se nám to moc líbilo.                       

Martin Škopek  

Ve čtvrtek 29. června se s námi loučili naši žáci 5. ročníku, představili nám svoje práce z hodin informati-

ky, prezentace „ Našich pět let v postřekovské škole“.  Na rozloučenou také zazpívali píseň, kterou vymysleli při po-

sledních hodinách českého jazyka. Ale „páťáci“ nejen dávali, ale také dostávali – od maminek tričko Superpáťák 

a od pana ředitele dort s marcipánovou fotografií třídy. A poslední den ve škole si to pak užili na závěrečné diskoté-

ce, kterou pro všechny žáky naší školy připravili.  

A kdo se s námi loučil? Sedm děvčat: Viktorie Baarová, Karolína Buršíková, Amálie Farbarová, Lucie Palenčarová, 

Mařenka Řezníčková, Lenka Strašlipková a Eliška Vachulková.  A sedm chlapců: Jindřich Krulíkovský,  Mikuláš 

Odvody, Jan Rudlof, Matěj Steinberger, Martin a Ondřej Škopkovi  a Tomáš Ulman. A my jim všem přejeme, ať 

se jim v nových školách líbí, dosahují výborných výsledků a naleznou zde mnoho věrných kamarádů. Hodně štěstí!!!  

Výlet do Knihovny Boženy 

Němcové v Domažlicích 
Dne 15. 6. jsme se se čtenářským 

kroužkem vypravili do Domažlic. Dali 

jsme si zmrzlinu, a pak jsme šli do kni-

hovny. V knihovně si pro nás paní kni-

hovnice připravila test o kni-

hách.Vyplnili jsme ho a šli na autobus. 

Byl to krásný výlet. 

 Viki Baarová, Kája Buršíková 

Loučení s 5. třídou 
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Od 5. do 9. července jsme byli se souborem na návštěvě 

v chorvatské Prekopakře, ve které sídlí spřátelený soubor  

Češka Beseda. Je to také místo, kde již po mnoho let žijí 

lidé s českými kořeny. Předkládáme Vám naše dojmy 

a hodnocení, abyste si mohli udělat obrázek o tom, jak 

náš zájezd probíhal. 
 

Jana Kreuzová: Už je to týden a pořád vstávám a usínám 

s písničkou o Prekopakře. Asi díky dobrému učiteli 

(Tondovi Kuželkovi), vytrvalému vzdorovateli (Aleši 

Krulíkovskému) a písničce samotné, ze které je cítit lás-

ka ke kraji, kde naši přátelé žijí. Každý večer - noc, jsem 

si musela jít sednout na terásku a koukat do ztichlého 

rozsvíceného kraje a utřídit si dojmy a zážitky. Pořád 

jsem přemýšlela, proč si praprapředci dnešních krajanů 

vybrali právě tuto oblast samý kopec a bez moře. Je to 

víc než jasné. Už před lety, jsme si tuto nádhernou vy-

hlídku do kraje přejmenovali na Výhledy. Je to přesně 

takový výhled jako ze Sádku ze sjezdovky do našeho 

kraje. Cítíme se tam jako doma. Možná i to umocňuje 

naši potřebu se vydávat za našimi krajany, kteří jsou 

nám více než blízcí. Mají otevřená srdce plné lásky 

k nám, ale i u mnoha jedinců nepoznané a nenavštívené 

domovině jejich prapředků. Proto se tam rádi vracíme a 

na oplátku je rádi přivítáme u nás, kde se jim tak líbí. 
 

Věrka Blacká: Mě už po několika návštěvách Chorvat-

ska těžko něco překvapí, i když silné zážitky si odvážím 

vždycky. Ne vždy jsou však vhodné publikace ve Zpra-

vodaji.:-D Nicméně letos mě fakt zaujalo vyprávění ma-

jitele vojenského muzea o začátku konfliktu mezi Srby a 

Chorvaty a vlastně o celém průběhu války, o tom, že ten, 

kdo dal pokyn k "útoku", žije mezi nimi, že nebyl odsou-

zen a vůbec jeho objasnění a přiblížení celé válečné situ-

ace normálním lidem. Vždycky vzpomínám na to, jak 

jsou k nám Chorvati srdeční, jak by se rozdali a jak jsou 

vděční za každou informaci o komkoli z nás, koho znají, 

jak si váží toho, že jsou Češi a jsou 

na svůj původ pyšní. Ráda bych 

upozornila na to, že cesta byla po-

hodová i díky super řidičům, kteří 

neprudili a naopak si to s námi uží-

vali. 
 

Jana Zuberová: Chorvati nám při-

pravili opravdu báječný program, 

většina z nás viděla poprvé Záhřeb 

a díky perfektní průvodkyni jsem si 

odvezla spoustu poznatků o Češích, 

kteří jsou spojováni s chorvatskou 

historií. Užila jsem si i promítání 

zájezdu Chorvatů do Postřekova 

z roku 1988, kde jsou k vidění dnes 

už unikátní záběry Postřekova. Vi-

deo je pro zájemce k dispozici u 

Aleše Krulíkovského. Za dva roky 

přijedou Chorvati zase k nám, a my 

už přemýšlíme, jak jim oplatíme pohostinnost a otevře-

nou náruč se kterou nás přijali. A skládám poklonu obě-

ma pánům řidičům, kteří s námi měli svatou trpělivost.  
 

Karolína Ježová: Já jsem si užila sobotní večer, potěšila 

nás živá kapela, která hrála české dechovky, cítili jsme 

se jako o masopustu. Perfektní byly i chorvatské moder-

ní písničky, které hráli později večer. Při úvodním zpěvu 

hymny jsem neudržela slzy a nebyla jsem jediná. A spo-

lečný zpěv písničky Na rozloučení v neděli při odjezdu 

bych pro příště zakázala :-D 
 

Kačka Karpíšková: Já pochválím výborné jídlo a skvělou 

péči, se kterou se o nás Chorvati starali. Vzpomínám 

na pekelné horko v Záhřebu, kde se nám ale moc líbil 

místní trh. A ještě nádherný výhled na Omanovci a vů-

bec celé prostředí tam. Mrzí mě ale, že se rozpadla chor-

vatská omladina. Naše chorvatské kamarády jsme za ty 

čtyři dny viděli pouze jednou a krátce, jelikož už 

v besedě netančí. To je mi velmi líto. 
 

Aleš Kuželka: Byl jsem v Chorvatsku poprvé a musím 

říct, že srdečnější lidi jsem ještě nepoznal. Nejde si ale 

nevšimnout, že v populaci úplně chybí střední generace. 

S podivem jsem sledoval, s jakou lehkostí tam lidé mluví 

o válce, jejíž stopy jsou stále všude kolem patrné. A do 

příštího setkání bychom se mohli naučit pár slov chor-

vatsky, když oni mluví tak krásně česky. 
 

Radek Zuber: Chci upozornit na to, že bylo zatím vel-

kým problémem platit v EURech nebo platební kartou. 

Z jedné kavárny mne musel zachránit Tomáš Blacký, 

když na požádání přiběhl s chorvatskou bankovkou. Ješ-

tě chci zmínit Staročeský jarmark v Prekopakře, který 

byl pojat zcela jinak, než jsem očekával. Stánky s dobro-

tami české, ale i maďarské kuchyně, které jsme mohli - a 

nejen my - libovolně a zdarma ochutnávat.  

Národopisný soubor zavítal po 5 letech opět do Chorvatska 

Národopisný soubor před záhřebskou katedrálou 
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Fotbalové zpravodajství 
 

Fotbalový oddíl TJ Sokol Postřekov si vás dovoluje 

pozvat na pouťové country na hřiště, kde zahrají 

Dolejšáci. Vstupné zdarma díky sponzorským darům 

pana Jiřího Macháčka a AUTO VOLF s.r.o. Občerstvení 

bude zajištěno. Dobrou náladu s sebou. 
   

Rozpis pouťových akcí fotbalového oddílu: 
  

PÁ 18:00 POSTŘEKOV SG - TOUŽIM SG 

SO 16:00 POSTŘEKOV B - MECLOV B 

SO 18:00 country zábava - DOLEJŠÁCI 

NE 14:00 POSTŘEKOV A - SK PETŘÍN PLZEŇ 
  

Memoriál Josefa Šerlovského 
 

5. - 6. 8. 2017 nás čeká tradiční memoriál Josefa Šerlov-

ského. Rozlosování jednotlivých dvojic pro semifinálové 

zápasy proběhne až po uzávěrce tohoto vydání a dozvíte 

se je prostřednictvím plakátů a hlášení. Účastníci budou 

již tradičně ČAFC PRAHA, TJ START TLUMAČOV a 

TJ TATRAN CHODOV. Jste srdečně zváni na fotbalová 

klání i na sobotní rockovou zábavu. 

V sobotu 5.8. po skončení semifinálových zápasů (cca 

od 19 hod.) se uskuteční již potřetí rocková zábava. 

Tentokrát přijala pozvání Chebská rocková klasika 

PLEKTRUM. 

  

Stále probíhá nábor  
 

Fotbalový oddíl hledá i nadále mladé fotbalisty a fotba-

listky. Rádi přivítáme nové hráče všech věkových kate-

gorií. Od nadcházející sezony jsou kromě mužů přihláše-

ny tři mládežnická mužstva a stále se potýkáme s nedo-

statkem hráčů. Proto pokud přemýšlíte o využití volného 

času vašeho dítěte, neváhejte přijít. Jakékoliv bližší in-

formace zodpovím na tel. čísle - 777672412. 
 

Mladší přípravka (5 - 8 let) - tréninky začnou od srpna 

ÚT, PÁ od 17 hod na hřišti pod vedením trojice trenérů - 

Jindřich Kapic, Martin Kocián, Petr Bartoň 
 

Starší přípravka (8 - 10 let) - tréninky stejně jako u mlad-

ší přípravky ÚT, PÁ na hřišti - trenér Miroslav Faina 
 

Mladší žáci (10 - 12 let) - tréninky probíhají i o prázdni-

nách ÚT, PÁ od 17 hod na hřišti. Trenéři Jaromír 

Steinberger, Karel Škopek, vedoucí Roman Janeček ml.  

Jaromír Steinberger 

Inzerce: Národopisný soubor Postřekov nabízí 

možnost autobusové přepravy v průběhu 

Chodských slavností. Časy odjezdů: 

Sobota 12. 8. - 10:00 od OÚ Postřekov 

  - 11:25 od OÚ Postřekov 

  - 16:00 z Poděbradovy ul. Domažlice 

  - 18:00  od OÚ Postřekov 

  - 21:00 z Poděbradovy ul. Domažlice 

  - 22:00 od OÚ Postřekov 

  - 00:30 z Poděbradovy ul. Domažlice 

Neděle 13. 8. - 12:25 od OÚ Postřekov 

  - 16:45 od letního kina Domažlice 

 KDE: antukové hřiště  


